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'Stop miljoenen niet in nieuw theater,
maar in noodfonds'
Geen geld voor nieuwbouw van het Theater aan de Parade, maar
renovatie, waardoor die miljoenen in een noodfonds gestopt
kunnen worden om de coronacrisis het hoofd te bieden.

Van JOS VAN DE VEN

De fractie van De Bossche Groenen (DBG) is de eerste partij die de
knuppel in het hoenderhok gooit en de nieuwbouw van het Bossche
theater tien tot vijftien jaar wil uitstellen. ,,De samenleving verandert na
deze crisis. Wij willen dat de gemeente via een noodfonds geld steekt in
banen en de lokale economie'', reageert fractievoorzitter Judith
Hendrickx van DBG, die een open brief naar de gemeenteraad heeft
gestuurd. 

Nog voor de zomervakantie valt de definitieve beslissing over de
nieuwbouw aan de Parade. Dan moet vooral duidelijk zijn of het project
binnen de met de gemeenteraad afgesproken 60,3 miljoen euro blijft:
onder meer bijna 38 miljoen sloop en bouw, ruim 11 miljoen euro
inrichting en theatertechniek en vijf miljoen euro onvoorzien. Het
theater sluit in augustus de deuren, in oktober begint de sloop en het
nieuwe theater moet in 2024 klaar zijn. 

Hendrickx ontkent dat er met haar voorstel miljoenen weggegooid
worden omdat onder meer de architect en de aannemer al kosten
gemaakt hebben.

Niet in stenen
,,Wij zijn niet tegen een nieuw theater, over tien jaar zijn de plannen weer
te gebruiken. Waar besteden we als gemeente na deze crisis ons geld aan?
Dat is de vraag. Wij willen de stad overeind houden door het geld niet in
stenen te steken.'' Daar komt volgens Hendrickx nog eens bij dat het
'volkomen onduidelijk' is hoe de exploitatie van het nieuwe theater eruit
gaat zien. 

Het noodfonds is nadrukkelijk niet alleen bestemd voor de cultuur in de
stad. ,,We moeten het ook niet hebben dat er straks een nieuw theater
staat, maar door corona de cultuurmakers niet meer bestaan. Er zijn heel
veel mensen die het ongelooflijk moeilijk hebben, zoals in de horeca, de
zzp'ers en verschillende sportverenigingen.''

 


